

Vanløse Badminton Klub

Referat til bestyrelsesmøde den 26.10.2023 kl.18.

Sted: Caféen.

Tilstede: Morten L, Stine, Carsten, Heidi, Mette, Andreas, Lærke, Morten J og Matias

Afbud: Jeppe

Referat

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra 21. september 2023 samt valg af ordstyrer og referent.
 - 1.1. *Matias er valgt som referent og Heidi som ordstyrer. Efter dette blev dagsorden og referat fra sidste møde godkendt. Eneste rettelse til referat er, at der ikke er tale om dobbelt udgift til hjemmesider, da der ikke betales for den nye i indeværende år.*
2. Kommunikationskanal (webhotel), Facebook og VBK-hjemmeside (Lærke/Morten J). Tidsplan for ny hjemmeside?
 - 2.1. *Forsiderne er ved at være klar. Man vil sikre man ikke mister de gamle dokumenter samt data fra den gamle så vi kan få alt med. Der er kommet en forespørgsel fra et betting-site omkring reklame på hjemmesiden, hvilket der dog ikke ønskes fra nogen i bestyrelsen.*
 - 2.2. *Man vil gerne have billeder af trænerne, hvorfor der skal tages/indhentes billeder af alle ungdomstrænerne. Der kan være en del opdatering i forbindelse med dette, men det er allerede forventet at der skal ske noget årligt på hjemmesiden, hvori eventuelle ændringer til dette kan ske. Billederne skal sendes til Morten Johansen.*
 - 2.3. *Man vil opretholde den gamle hjemmeside i 6 mdr. efter den nye er kommet op, for at sikre man kan få alt vigtigt data over.*
 - 2.4. *Det store fokusområde er oprettelsessiden til nye medlemmer som på den nuværende side er meget forvirrende og ikke særlig informativ. Dette er allerede i proces, hvor ungdomsudvalget har givet deres bidrag.*
 - 2.5. *Facebook er kommet i gang med opdateringer af holdkampe. Lærke håber at kunne ligge mere op, men det kræver at der noget at ligge op.*
 - 2.6. *Tidsplan er at hjemmesiden er done i løbet af november måned og går live omkring jul.*
3. Zakobo 18:15-19 – præsentation
 - 3.1. *Grundet sygdom hos Zakobo er dette punkt rykket til næste møde.*
4. USU (Andreas)

- 4.1. Der har været et møde i USU siden sidst. Man havde her fokus på rekruttering til USU, hvorfor man inviterede nogle holdledere med og håber disse vil være en del af USU.
- 4.2. Træning og kursus fungerer fint, men der er nogle diskussioner om niveauet på træningerne er højt nok. Specielt hos de bedre spillere. Meldingen for Mikkel (USU) som står for træningerne er, at ud fra budgettet (220 t.kr.) er dette niveau hvad der kan klares.

Man har set på muligheden med Johan, noget som kan hjælpe på niveauet, men lønnen kan være et problem.

I forhold til bedre træner kunne en fælles ungdom og seniortræning mandag og onsdag være en mulighed, hvilket vil give flere timer til en eventuel træner og deraf kunne jobbet blive mere attraktivt.

det foreslås om Mikkel (USU) skulle med på næste møde eller med i det udvalg som skal finde en ny træner for at sikre den røde linje samt der kan gøres brug af Mikkels store viden om træningerne på ungdom.

- 4.3. Ungdomsklubben har været på bornholm. Der var 10 børn og 3 voksne igen. Det var virkelig hyggeligt. Det fungerede fint og man håber det skaber en større tilslutning næste år. Næste år vil man prøve at få trænerne til at promote turen endnu mere.

Man vil prøve at promote KMU i år hvor man vil tage trænere med ud og Coache.

- 4.4. Man vil i samarbejde med Lars prøve at få gang i fællesspisning om onsdagen igen.
- 4.5. Er har været forespørgsel på fitness. Det er Heidi man skal henvende sig til, hvis man ønsker en brik. Det koster 100 kr. og brikken skal hentes i grøndalscenteret.
- 4.6. De tider i Grøndalscenteret som ikke benyttes for nuværende til træning, har de større ungdomsspillere fået lov til at benytte. Man håber at der kan komme træning på tiderne igen, men det kræver flere spillere.
- 4.7. Der bliver forespurgt et overblik over hvor mange der er på de forskellige træninger, da det er ærgerligt med ventelister når der er halvtomme haller. Det
- 4.8. Der er kommet forespørgsel fra en forældre omkring kørselsgodgørelse for transport for DMU. Man har ikke modtaget noget fra København badmintonklub endnu, men det er forventet at så snart dette modtages, sendes det videre til de pågældende forældre.

4.9. *Børne attester er sendt afsted er modtaget for alle på nær en.*

5. *Nyt fra formand (Heidi) Klubmesterskab dato 13/4-2023, event (RG aftale), dreng og manglende præmie?, træner 2024/25, nye opgaver (sponsor?), nye medlemmer mv., boldskab.*

5.1. *Datoen 13/4 er booket til klubmesterskaber. Dette kan derfor sendes ud.*

5.2. *Der er mulighed for at lave et arrangement med en Forza/Victor spiller. Et tidspunkt dette kunne afholdes kunne være starten af næste år for at lokke unge til. Man kunne også høre hvornår de store navne kan og ligge dagen derefter.*

5.3. *Den unge spiller som havde vundet en træning tidligere har stadig ikke modtaget sin præmie. Denne kan blive svær da det var en tidligere bestyrelsesmedlem som skulle stå for det.*

*Man kunne eventuelt købe et ketcher i stedet og en trøje med autografer i stedet som compensation. **Heidi** kigger ind i en løsning. **Andreas** finder ud af hvem den unge spiller er.*

5.4. *Træner til næste sæson. Der er en kontakt til Michael Mostrup samt Mikkel Dressner. et udvalg ville have mulighed for at snakke med disse.*

5.5. *Der skal sættes et trænerudvalg, så man kan komme i gang med rekrutteringen herunder at tage en snak med de to trænerkandidater. Der skulle gerne komme nogle med for USU så deres interesser også bliver hørt hvis der skal findes en hybrid træner. Andreas vil meget gerne have Mikkel med fra USU, da han har alt viden indenfor ungdomstræningerne.*

5.6. **Morten Lindholm** vil gerne hvis det er nødvendigt være en del af dette udvalg. Men det håbes at finde deltagere fra A og B trupperne.

5.7. *Der er aftale med uni-damp som kommer og ser på fugtskabet på tirsdag med Heidi. Det er bare en inspektion at skabet.*

6. SSU (Jeppe)

6.1. *Jeppe har sendt Heidi en besked om, at en person gentagende gange har henvendt sig, da personen mener der er medlemmer som bliver forfordelt til holdkampe og at andre bliver holdt ude. Derudover foreslår personen at C-truppen skal have en træner og det kunne være et andet medlem til frit kontingent (Der er blevet nævnt et specifikt medlem til dette, dog uden mellemmet er blevet inddraget)*

*Hvis dette er korrekt skal der nogle navne på bordet, for at der kan tages hånd om det. **Heidi** vil tage en snak med personen.*

7. Klubmodul (Mette)

7.1. *Der er kommen en forespørgsel for et medlem, som er stoppet på et hold, hvorfor mellemmet ikke skal betales dobbelt boldpenge mere. Medlemmet vil*

derfor høre om man kan få det refunderet, eller om det trækkes fra de kontakter medlemmet betaler til en anden træning. Det er ikke nogen retningslinjer, men for kontingent er der en linje som siger 1 mdr. efter betaling kan de ikke refunderes. Dette vil man også fremover gøre for boldpenge. Der svares derfor at man ikke kan refundere.

7.2. En forældre til 2 børn har meldt dem ind i sommer. Denne forældre skulle ikke have modtaget nogle tider eller svar fra ungdomsmailen. Det nævnes at børnene ikke har været der og nu vil de gerne have pengene igen. Det besluttes at pengene for de 2 børn refunderes.

7.3. for unge som bliver 19 skal de fremadrettet være senior og boldpenge.

*7.4. Et medlem som er sat til B-trup men spiller på A-trup. Der er enighed om at Medlemmet skal være på A-truppen og betale for den. **Heidi** snakker med Medlemmet.*

7.5. Motionist mailen som nobel tidligere havde ses nu på af Jeppe.

8. Økonomi (Carsten)- bl.a. Folkeoplysningsudvalget (foreningsregnskaber opgørelse

8.1. Fremadrettet skal der betales for at bruge hallerne (13,500 kr. svarende 40 kr. i timen). Der gives dog tilskud som grundet medlemmernes sammensætning er højere.

8.2. regningen for klubmodul er lige kommet (12.200 kr.) som skal betales for 1 år. Zakobo kan derfor først komme fra næste år.

9. Tøj (Stine)

9.1. Alt tøj er modtaget, dog med lidt udfordringer grundet skader og udmeldelser, hvorfor der er mangel på tøj til spillere som spiller holdkampe for 1. og 2. hold. En løsning kan være Lånetrøjer.

9.2. For medlemmer som selv betalte har det fungeret fint. Der har været nogle små udfordringer med størrelser og tryk.

9.3. Ungdomstrøjerne er i proces og leveres om 14 dages tid. Det afleveres hos Morten Johansen.

9.4. Næste deadline for trøjer er 5/11 med levering ca. den 20/11.

*9.5. to ungdomsspiller har bestilt trøje (Frederik F. + Daniel) som man ikke kan finde. Der tages et billedede og ligges op i ungdomsgruppen (**Andreas**).*

10. Seniorturnering 2. december (Morten), klublivsfest,

10.1. Seniorturnering 2. december er aflyst da man ikke har timer nok.

10.2. *Fremadrettet skal klubberne selv stå for halbooking i weekenden. Der skal derfor findes en person som kan sættes ind i sagerne inden. Dette tages op på **næste bestyrelsesmøde.***

10.3. *frivilligfesten skal der findes en dato til inden alt for længe. Skal det være efter holdrunderne, ender man i Maj. **Dette sættes på agendaen for næste møde.***

11. Fra sidste møde: Flipboards (til begge haller), tællerstiger (salg?)

11.1. *Der skal også bestilles Flipboards til hal 1. Morten Lindholm tager det op på brugerbesyrelsesmødet.*

11.2. *Tællerstigerne er der usikkerhed om det er vores. **Stine** spørger Ole.*

12.Evt.

12.1. *Der er dialog med Steffen omkring mangel på varm vand og rengøring af hallen til brugerbestyrelsen ultimo november.*

13.Næste møde er torsdag den 30. november

13.1. *første møde i 2024 bliver d. 18/1.*